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印尼大使馆认证,印尼领事馆认证

申请单位如何办-理领事认证？

已在贸促会办-理原产地证注册的申请单位需填写《代理领事认证申请表》，提交需要办-
理领事认证的文件，未在贸促会办-理原产地证注册的申请单位还需提交个人的 明（或护*照）、单位介
绍信、营业执照及贸促会认为有必要提供的其他佐证。对于以“国际商事证明书”形式办-
理的文件，须另外填写《办-理国际商事证明书申办表》，提供有效的营业执照。

外国驻华使馆办-理领事认证对有关文书的要求.

（一）不同国家对送往该国使用的涉外公证/书、相关证明或单据有不同要求，当您在向涉外公证处提出
办-理公证/书的申请时，应先明确告知文书拟送往使用的国家、使用目的及其他相关信息，以便公证机
构准确出证。

（二）各个国家对各种公证/书的时效有不同的规定，如意大利要求结婚公证/书有效期为3个月，阿根廷
要求未刑公证/书2个月有效，奥地利要求未刑公证/书1个月有效，等等。鉴此，请您根据有关要求和需
要及时办-理领事认证，并在办-理后尽快使用。



Comprehensive report] [global times reported Monday, according to Japan's NHK television website, as in the
presence of international organization has been increasing in China, the Democratic Party of Japan lawmakers league
decided to suggest to the Japanese government, in some international organizations to select leaders, is recommended
by the government who has experience of cabinet as a candidate, in order to obtain the international leadership of the
organization.

Amari Amari, head of the LIBERAL Democratic Party's parliamentary coalition, believes that The presence of Chinese
nationals in the leadership of international organisations has increased China's influence.

The LDP coalition's current policy is for the government to nominate former cabinet members to run for leadership in
international organizations.

In addition, the LDP coalition of parliamentarians has recommended to the government that staff from central
Government departments be sent to international organizations to cultivate specialists.
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